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Abstract (en)
[origin: WO8700659A1] A patient identification system for relating items with patients and ensuring that an identified item corresponds to an
identified patient. The patient identification system includes a computer system (42) interconnected to a plurality of remote terminals (62) by
conventional telephone wiring (66, 70). The patient identification system further including a portable bar code reading device (48) including a bar
code wand (120), an LCD display (116) and a key pad (114). The portable bar code reading device (48) communicates via RF transmission with an
RF/PLC modem (60). The bar code reading device (48) is utilized to read a patient's unique bar code (50) on a patient's identification bracelet (52),
bar codes (51) on labels (53) attached to various items in the hospital relating the item to a specific patient and bar codes (49) on item labels (47)
whereby such items can be automatically correlated to a specific patient and checks performed at the computer system (42) to ensure that the item
properly corresponds to the identified patient.

Abstract (fr)
Un système d'identification de patients permet de rapporter des articles à des patients et de s'assurer qu'un article identifié correspond à un patient
identifié. Le système d'identification de patients comprend un système informatique (42) interconnecté à une pluralité de terminaux à distance (2) par
des lignes téléphoniques conventionnelles (66, 70). Le système d'identification de patients comprend en outre un dispositif de lecture (48) portatif de
codes à barres y compris un crayon lecteur (120) de codes à barres, un affichage à cristaux liquides (116) et un clavier (114). Le dispositif portatif
de lecture de code à barres (48) communique par une transmission RF avec un modème RF/PLC (60). Le dispositif de lecture de code à barres (48)
est utilisé pour lire le code à barres (50) particulier à chaque patient sur le bracelet d'identification (52) du patient, des codes à barre (51)inscrits
sur des étiquettes (53) opposées sur différents articles dans l'hôpital et rapportant l'article à un patient spécifique et des codes à barre (49) sur
des étiquettes (47) de ces articles de telle sorte que ces articles peuvent être automatiquement mis en rapport avec un patient spécifique et des
contrôles peuvent être effectués par le système informatique (42) pour s'assurer que l'article correspond véritablement au patient identifié.
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